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Indkaldelse til bestyrelsesmøde  

Bestyrelsen UngiAarhus ØST 

29. august 2024 kl. 16.30-18:30  

Sted: Legepladsen Stedet på Øen, Hjortholmvej 13, Aarhus C 

Værten præsenterer lokationen i forbindelse med mødet.  

Deltagere: Lone Horup, Stine Bundgaard, Kenneth Rothly, 

Kasper Andersen, Sofie Rasmussen, Anne-Lene Wähling, 

Ole Ibsen,  

Afbud: Titte Randvig, Jacob Erdmann Slyngborg 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

2. Ny konstituering bestyrelsen 

Henriette Hennelund trækker fra bestyrelsen af personlige årsager.  

Der er derfor behov for en ny konstituering af bestyrelsen. 

• Sofie træder ind som formand 

• Anne Lene træder ind som næstformand 

Kenneth Rotly (forælder) trækker sig også fra bestyrelsen. Bestyrelsen 

arbejder på en ny forældrerepræsentant. 

Bestyrelsen er åben for at have en ung med i forpersonskabet. Bestyrelsen 

afventer valg til ungesentatet 

3. Nyt fra ledelsen 

Ledelsen i UngiAarhus er lige nu udfordret af at en vice leder har fået nyt 

arbejde og en anden vice leder er sygemeldt. 

 

4. De unges stemme – nyt fra ungerepræsentanterne 

Der er Ikke ungerepræsentanter i bestyrelsen, vi afventer valg i 

ungesenaterne i september.   

 

AFDELING 

UngiAarhus 

Børn og Unge 

Aarhus Kommune 

Grøndalsvej 2 

8260 Viby J 

www.ungiaarhus.dk  

 

Sagsbehandler 

Rasmus Olesen Sommer 

Mail: roso@aarhus.dk 

Stabsteamet 

UngiAarhus Fællesadministration 

http://www.ungiaarhus.dk/
mailto:roso@aarhus.dk
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Bestyrelsen har fortsat et ønske om et dialogmøde med ungesenatet. 

Bestyrelsen foreslår at dialogmøderne afvikles områdevis. 

 

5. Budgetforhandlinger 

Præsentation og drøftelse af Budgetforslag fra Rådmanden.  

Vi forventer at forslaget sendes ud d. 27. august.  

Budget 2025 (aarhus.dk) 

 

Børn og Unge skal finde 100 mio. kr. til skoleområdet over de næste tre år.  

Det er et scenarie, at en del af disse penge skal findes i UngiAarhus. 

Der er førstebehandling af budgetaftalen d. 19. september.  

Mette Bak (Aarhus Forældreorganisation) vil indkalde forpersonerne for de 

tre bestyrelser til en drøftelse af, hvordan bestyrelserne skal forholde sig til 

budgetforhandlingerne. Mette er foreningsrepræsentant i bestyrelsen for 

UngiAarhus VEST 

 

UngiAarhus løfter en række byrådsbesluttede opgaver, bl.a. i forhold til 

udsathed.  

 

  

https://aarhus.dk/demokrati/kommunens-oekonomi/budget/budget-2025?utm_campaign=240827+Borgmesterens+budgetforslag369856&utm_source=Pressemeddelelsesmodtagere&utm_medium=email#forslag-til-budget-2025-e9
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6. Temadrøftelse 

Fællesskaber for alle 

Hvordan sikrer vi bedst, at alle børn og unge inviteres med ind i 

fællesskaberne - særligt med fokus på overgange mellem SFO og klub – og 

overgang til ungdomsklub.   

Hvad gør man i klubberne? Hvordan bliver det oplevet som forældre, børn 

og unge? Hvilke perspektiver kan organisationerne bidrage med?   

 

UngiAarhus har en ambition om at lade børn og unge være medskabere af 

deres fritidstilbud i UngiAarhus. Ole Ibsen præsenterer tankerne bag denne 

ambition. 

 

Medarbejderrepræsentanter, Lone Horup og Stine Bundgaard præsenterer 

praktiske eksempler fra hverdagen i klubberne. 

Opmærksomheder: 

• Forældrene er en ressource, også i denne tilgang. 

• Der er en udvikling i, hvor stort et ansvar medlemmerne kan tage på 

sig når de starter i klubben i 4. klasse og når de er i udskolingen. 

Klubberne tager højde for dette i deres tilgang, og snakker også med 

børnene om, hvad der kan lade sig gøre, og hvad pædagogerne skal 

hjælpe med. Klubberne har et øje på udviklingen/omfanget af 

medbestemmelse. 

• Nye medlemmer skal forberedes, både i Fritidsklubben og i 

Ungdomsklubben. Derfor arbejder klubberne med overgange fra 

SFO til klub og fra FK til UK. 

 

Kommentarer fra bestyrelsen: 

- Det giver god mening at involvere de unge i løsningen, at give dem 

mulighed for medskabelse: ”Nothing about us, without us” 

- Det giver et fællesskab for de unge, når de drøfter deres fritid sammen. 
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- Det giver de unge en stolthed, en succes, når deres ideer bliver til 

virkelighed.  

- Tilgangen genererer mange gode historier, som fortjener at blive fortalt. 

Det kan være svært for klubberne at dele de gode historier, så de bliver 

hørt. 

- Tilgangen taler godt til alle unge, fordi de kan tage et medansvar ud fra 

deres egne forudsætninger 

 

7. Punkter til kommende møder 

Det kan være nødvendigt at rykke næste bestyrelsesmøde frem, hvis 

budgetforhandlingerne kalder på det. Formandsskabet følger udviklingen og 

kommer med en udmelding. 

 

 

8. evt. 

Der er ikke noget til eventuelt 

Buket til Titte: God bedring 

 

 

Vel mødt 

Med venlig hilsen  

Ole Ibsen 

Leder UngiAarhus ØST 


